
A fényben állók húsvétja 

Mindenkinek, akik az ünnepet NEM 

vérontással, 

az Isteni Igazságot NEM júdaizálással és  

NEM elmaterializálással akarják ünnepelni!   



VÉGY LE ENGEM A 

KERESZTRŐL !! 
 



„Hiszen a gyűlölet szegezett engem oda, és 

én megmutatom nektek,  

hogy Isten Fia vagyok.” 



MIÉRT a „gyűlölet akarta”-halálomat 

dicsőíted? 

MIÉRT nem hirdeti 

FELTÁMADÁSOMAT  

az üres kereszt? 



Mert, nem akarják elismerni a földre 

szállt Istent Jézus Urunkban. 

 Hanem Őt és tanítását a zsidó Jehova 

istenhez akarják mindenképpen 

kapcsolni. 



A Sauli „pálfordulás”az elsorvadt 

zsidóságot felmagasztalja, és 

minden nép és nemzet vállára 

helyezi.  

Ezzel a hazugsággal, Jézust a zsidó 

kultusz áldozati bárányává teszik, 

aki „elvette a világ bűneit”. 



A mai zsidó-keresztény egyházaink,  

azt ordítja a hívők fülébe:  

„Bűnösök vagytok! Bűnösök vagytok!  
Tartsatok bűnbánatot és akkor az 

„anyaszentegyházatok” feloldoz titeket a bűneitek 

alól”! 
 



A normálisan gondolkodó és az égre néző 

embernek nincs bűntudata, nem érzi magát 

bűnösnek, mert nem születtünk bűnben.  

Feloldozást ember nem adhat másik embernek. Hiába 

visel fényes, papi ruhát és „lelkipásztorként” prédikálja, 

hogy „áldozd fel” Jézus Urunkat a „bűneid bocsánatára.”  

Ez hamis és nem Isten kedvére való! 



  

Jézus tanítása mindezzel gyökeresen 

ellentétes! 

 

Jézus soha nem állítja: azért kell 

meghalnia, hogy „elvegye” az emberek 

bűneit.  
 

Ő sohasem beszél az eredendő 

bűnről. Mindent, amit Jézus 

mond, ellenkezik a nemzedékről 

nemzedékre öröklődött kollektív 

felelősség elméletével. 



Tanuljunk a minden zsidó hitből 

kizáró, pártus-ősi magyar 

kereszténységtől!  

Ők így tanítottak:  

 

 



Azt kell tudatosítanunk a  

szívekben, hogy nem 

„áldozati bárányként” 

született le a földre, hogy 

a bűneinket elvigye, 

hanem azért hogy 

megtanítson minket a 

Szeretetre! 





 Jézus Urunk így üzent nekünk:  
  



A zsidó főpapság és annak követőivel, akik 

színre léptetik a „bosszúálló istenüket és 

saját, „fogat-fogért törvényüket” akarják                          

érvényesíteni:  

 



„Tovább fokozta a zsidók gyűlöletét az, hogy Jézus Urunk 

kalendáriuma a NAP volt. Mindig a „fényben” járt a „fény” 

felé fordulva a „fény” diadaláért munkálkodott.„ 

„Én vagyok a Világ Világossága, aki engem 

követ, nem járhat sötétségben, hanem övé 

lesz az életnek világossága.” 



Teljesen nyilvánvaló és bizonyított tény az, hogy 

Jézus elfogatása nem törvényes parancsra történt, 

hanem - Júdás vezetésével- egy rongyos zsidó 

csőcselék ejtette foglyul és vitte, örömmel teli zsidó 

papi főtanácshoz.  



Munkácsy Mihály – Krisztus Pilátus előtt (1881) 

Forrás:https://www.vitato.eu/politika/munkacsy-mihaly-festmenyek-krisztus-trilogia/ 



Pilátus ítéletében politikai érdeket kell keresni, ez pedig 

nem más, mint Jézusnak Pártus Királyi származása! 

Pilátus „kezeit mosta” ……mégis kiadja Jézust a 

zsidóknak, hogy ők feszítsék meg.  

Ezek ismeretében kötelességünk  

hirdetni:  



 

 

Jézust nem ítélték el, hatalmas kínok közepette, 

keresztre feszítik, így kivégzése a zsidók legnagyobb 

bűntette, nem Pilátusi igazságtalanság, 



A mi Húsvétunkban meg 

kell emlékeznünk a 

Fény Szüzéről is. 

A Gonoszok ítélete az Édesanyát is sújtja, mert végig 

kell néznie Szent Fiának a Golgotára való keresztvitelét 

és megfeszítését is. 



Az Úr drága testét, leveszik a keresztről. Jézus 

Édesanyja takarja a lepelbe, amely anyaga azonos a 

pártus uralkodók részére készített különleges 

anyaggal. A halotti lepel is bizonyítja Jézus, királyi 

származását. 

A legszentebb Édesanyának az említését gondosan 

elkerülik az írások. Elképzelhetetlen, hogy Szent Fia 

sírba tételénél ne legyen jelen!   



Az Édesanya azonban jól tudja, mi  

 

következik ebben az „utolsó földi  

 

felvonásban”. Nem távozik el Szent Fia  

 

mellől. Hiába hengerítik a nagy sziklát a  

 

sírbarlang bejáratához, ott marad Mária  

 

Magdalával és a többi asszonnyal. 



Az Édesanyának testben láthatóan jelenik 

meg a Szent Fia és megöleli, megcsókolja Őt, 

földi módon véve búcsút Tőle. 

A Feltámadással olyan dimenziójába jutunk, melynek titkát 

nyugodtan nevezhetjük misztikusnak, hiszen messze túllépi 

az anyagiság eszközeit. 



Amikor aztán éjfélre fordult, bekövetkezett a 

legnagyobb földi esemény: 

JÉZUS FELTÁMADT! 



A sír üres, csak a lepel maradt ott, amin az 

Édesanya és Mária Magdala felfedezik Jézus 

testének és arcának képét! 

A megfeszített Jézus földi hagyatéka 

a  

Turini Lepel.  



 

 

Az Ő embertestét betakaró Lepelnek, 

kozmikus sugárzástól eredő 

perzselő nyomai, az égből lefelé 

induló, merőleges sugár földi 

végénél van az Isten Fia, a 

feltámadás pillanatában. 
 

 

 

 

  



Jézus halotti leple bizonyítékul szolgál, mely szerint 

Jézus legyőzte a halált, és embertestét fénnyé 

változtatva, magával vitte azt vissza, az örök 

fényességbe. 

 A magyar sors bizonyítja mióta, „elhagytuk a 

Jézusi Igazság emlékét, idegenek szolgái 

lettünk és vagyunk! 



Fényből lett és fénnyé vált! 

Az „ISTEN-FIÚ” a „FÉNY-FIA”emberi 

testet öltött Jézusban, és a szkíta-arám-

pártus-hun nemzetségbe tartozott! Ez 

azért fontos nekünk, mert ennek 

tudatosítása nemcsak életet, nemzet 

fennmaradást, hanem „tettre hívó 

kötelességet” is ad. 



Ünnepeljük a húsvétot a benne lévő 

misztérium szerint! Az Isten Szellem az Isteni 

Fényből lesz emberré, és ez a testet öltött 

Lélek, emberi formában is megtartja 

Mindenhatóságát. A „Fény Fia” Igazságot tanít, 

Jóságot és Szeretetet hirdet. 

/Prof.Badiny Jós Ferenc hitvallásából, összeállította:                                  

Ponty Viktor/  
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Forrás: youtube; googl/téma/kép 

A szerző kijelenti: a bemutató önálló szellemi termék „nem állt szándékában szerzői jogot sérteni” 



„Hiszek egy Istenben. Hiszek egy Hazában. 

Hiszek Magyarország Feltámadásában. 
                                                               Hiszek és dolgozom érte.” 


